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Protokół 

z III Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 23 grudnia 2014 r. 

Posiedzenie III Sesji rozpoczął o godz. 11
00 

 Przewodniczący Rady Gminy Sadlinki Wojciech 

Berent wypowiadając słowa: „Otwieram III Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Przewodniczący Rady przywitał zaproszonych gości w osobach: Panią Mariolę Strzelczyk – 

dyrektora Zespołu Szkół w Nebrowie Wielkim, Ewę Złotnik – Strzelecką – dyrektora 

Przedszkola Publicznego w Sadlinkach, Arwida Żebrowskiego – radnego sejmiku 

wojewódzkiego, Andrzeja Rupietę – dyrektora Zespołu Szkół w Sadlinkach, radnych oraz 

sołtysów. 

Na posiedzenie Rady Gminy Sadlinki przybyło 14 radnych (nieobecny radny Beeg Wiesław), 

w związku z czym Przewodniczący Rady Wojciech Berent stwierdził prawomocność obrad 

(lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Przewodniczący Rady wniósł  aby wykreślić z porządku obrad pkt 4 dot. podjęcia uchwały w 

sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Sadlinki. 

Za wykreśleniem pktu 4 głosowało 13-tu radnych, jeden radny wstrzymał się od głosu. 

Radni jednogłośnie przyjęli następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych między sesjami. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sadlinki na 2014 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej gminy 

Sadlinki. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sadlinki na 2015 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Sadlinki na 

rok 2015.  

9. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski. 

12. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy. 

Ad. 2. 

W. Wierciński – radny -  na ul: Tartacznej była awaria wodociągu, droga jest „wycięta”       

w dwóch miejscach, awarię usuwał P. Kawka. Na ul: Akacjowej strasznie zacieka przystanek 

autobusowy. 

J. Piskor – radny -  hodowla psów zagraża bezpieczeństwu. Osiedle „Kółeczko” jest 

narażone na pogryzienia. Sprawa parkowania na ulicy, mają działkę a stają na ulicy. Koło 
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kwiaciarni w Sadlinkach przecież jest możliwość parkowania na działce. Samochody 

stanowią zagrożenie, trzeba w tym miejscu zwalniać. 

G. Kopecki – radny -  czy w sprawie betonówki poczynione są jakieś działania? Czy znane 

są ceny działek P. Pazdan i P. Rybka. 

Ad. 3. 

E. Krajewska – Wójt – przedstawiła sprawy realizowane między sesjami. 

Ad. 4.  

G. Podgórska – Skarbnik – przedstawiła uchwałę w sprawie zmiany budżetu gminy 

Sadlinki na 2014 r. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr III/10/2014 w sprawie zmiany budżetu gminy 

Sadlinki na 2014 r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14-tu radnych, w związku z czym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 5.  

G. Podgórska – Skarbnik –  odczytała Uchwałę Nr 140/g264/F/IV/14 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 2 grudnia 2014r. dotyczącą opinii           

o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Sadlinki na lata: 

2015 – 2020. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr III/11/2014 w sprawie przyjęcia wieloletniej 

prognozy finansowej gminy Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14-tu radnych, w związku z czym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 6. 

G. Podgórska – Skarbnik –  odczytała Uchwałę Nr 139/g264/P/IV/14 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 2 grudnia 2014 r. w sprawie opinii           

o projekcie uchwały budżetowej Gminy Sadlinki na 2015 rok oraz możliwości sfinansowania 

deficytu budżetu. 

E. Krajewska – Wójt – wodociąg jest sprawą priorytetową tak jak budowa i poprawa rzeczy 

niezbędnych do bieżącego funkcjonowania. W Nebrowie Małym konieczne będzie 

wybudowanie wodociągu – 250 m. Drogi są bardzo ważne, również drogi śródpolne, droga 

przy Banku Spółdzielczym w Sadlinkach. Trzeba będzie utwardzić teren przy Świetlicy 

Wiejskiej w Glinie koszt 30.000 zł (wartość kosztorysowa). Planowane też jest powiększenie 

parkingu przy Urzędzie Gminy w Sadlinkach. Trzeba wykonać hydranty przeciwpożarowe – 

takie są wymagania po przeglądach. 
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B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr III/12/2014  w sprawie uchwalenia budżetu gminy 

Sadlinki na 2015 r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14-tu radnych, w związku z czym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 7.  

G. Podgórska – Skarbnik – omówiła uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr III/13/2014 w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14-tu radnych, w związku z czym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 8. 

E. Krajewska – Wójt – omówiła uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki           

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Sadlinki na 2015 r. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr III/14/2014 w sprawie Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

w Gminie Sadlinki na  rok 2015. 

 Za przyjęciem uchwały głosowało 14-tu radnych, w związku z czym uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 9.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – zadał pytanie – czy ktoś wnosi uwagi do protokołu z II 

Sesji? 

L. Ramza – Dudek – radna -  ja, nie doprecyzowano moich wypowiedzi. 

B. Wiącek – radny – nie znalazłem wypowiedzi, że nie ma młodzieży w naszej gminie. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – w takim razie głosowanie odnośnie przyjęcia 

protokołu z II sesji  odbędzie się na następnej sesji. 

Ad. 10.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – jeśli chodzi o psy, udałem się do kierownika 

posterunku. Pan dzielnicowy w chwili obecnej nadzoruje z lek. weterynarii ten problem. 

Odpowiadając P. Piskorowi – coś, co nie jest zakazane nie jest zabronione, nie ma zakazu, 

więc można się  zatrzymywać przy kwiaciarni. Poproszę jednak żonę aby przestawiła 

samochód. 
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J. Piskor – radny -  ja ten problem zgłaszam w imieniu wyborców. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – mieszkańcy zgłaszają do mnie, że jedzie Pan 

ciągnikiem z pola i pozostawia błono na nowym asfalcie. 

Ad. 11.  

A. Michalska – radna – proszę o zwrócenie się do Zarządu Dróg o to, aby naprawiono drogę 

w kierunku do Okrągłej Łąki na skrzyżowaniu na Gardeję, powstał tam wielki dół. 

E. Krajewska – Wójt – postaramy jak najszybciej to naprawić, również przystanek przy ul: 

Akacjowej. 

L. Ramza – Dudek – radna -  na moje ręce złożono podanie mieszkańców  ul: Piaski dot. 

poprawy oświetlenia. 

B. Wiącek – radny -  poproszę Pana Arwida Żebrowskiego aby zawalczył o lepszy dojazd do 

Gdańska. 

A. Żebrowski – radny sejmiku wojewódzkiego -  w budżecie na 2015 r. są zaplanowane 

środki, więc w krótkim czasie nastąpi poprawa – zwiększona zostanie częstotliwość 

pociągów. 

B. Wiącek – radny -  te wagony są za krótkie, dobrze, że wsiadam w Sadlinkach to mam 

jeszcze miejsce. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – proszę poszczególne komisje o plany pracy oraz          

o dostarczenie oświadczeń majątkowych.  

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, kto jest za przyjęciem propozycji aby sesje 

odbywały się o godz. 15
30

? 

W związku z faktem, iż 8 radnych było za wnioskiem, 5 przeciw, 1 radny wstrzymał się od 

głosu  kolejne sesje odbywały się będą o godz. 15
30

. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – złożył wszystkim obecnym życzenia z okazji Świąt 

Bożego Narodzenia. 

E. Krajewska – Wójt – w imieniu własnym oraz pracowników urzędu gminy również 

złożyła życzenia z okazji świąt. 

W. Berent – Przewodniczący Rady i E. Krajewska – Wójt – poinformowali, że termin 

kolejnej sesji zostanie ustalony w styczniu 2015 r. 

Przewodniczący Rady o godz. 12
15 

zamknął III Sesję Rady Gminy Sadlinki. 

 

Protokółowała 

Brygida Formela 
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